
 

 
 

 

VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

VALDYBOS POSĖDIS 

PROTOKOLAS 

2023 m. birželio 6 d. / 2023-06-06 Nr. 010 

Vilnius 

Nuotolinis posėdis vyko 2023 m. birželio 6 d. 19:00 val. 

Posėdžio pirmininkė: Smiltė Kiaunytė 

Posėdžio sekretorius: Vėjas Strelčiūnas. 

Patikrintas kvorumas: 8 narių.  

1 priedas: Dalyvių sąrašas 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Darbotvarkės tvirtinimas; 

2. Lankomumas; 

3. Bendrabučiai; 

4. VSF projekto finansavimas; 

5. Ženklelių projektas; 

6. Bendrieji klausimai; 

 

1. SVARSTYTA. Darbotvarkės tvirtinimas 

NUTARTA: Darbotvarkė patvirtinta 

 

2. SVARSTYTA. Lankomumas  

 Fakultetų pirmininkai išsako nuomonę apie lankomumo dokumentą. Administracija 

sutinka privalomo lankomumo procentą įrašyti į modulio kortelę (60-80%). Buvo kalbama apie 

pateisinamas priežastis, tačiau prorektorė tvirtina, kad to įgyvendinti negalima dėl teisinių 

priežasčių.  

 FMF pirmininkas komentuoja, jog laboratorinių darbų lankomumo aprašui trūksta 

tikslumo, prezidentė reflektuoja, kad laboratoriniai darbai ir dabar jau yra reglamentuotai 



 

 
 

 

aprašyti kaip 100% privalomi, todėl šioje vietoje iš esmės daug kas nesikeičia. Vyksta diskusija 

dėl dokumento aprašo laboratorinių darbų lankomumui tikslinimo.  

 Pirmininkai komentuoja, kad dokumento apraše trūksta tikslių paaiškinimų, kas nutinka 

neatlankius nustatyto procento. Keliamas siūlymas, kad dekanai turi turėti galimybę svarstyti 

studentą, jei jis yra atsiskaitęs visus reikiamus atsiskaitymus, bet neatlankė numatyto procento 

pratybų.  

 Diskutuojama, kaip aprašyti pateisinamas priežastis negalint lankyti pratybų. 

Pabrėžiama, kad trūksta paaiškinimo kaip bus žymimas lankomumas.  

 

NUTARTA:   

 Per šiandien prezidentė suredaguoja lankomumo dokumentą pagal valdybos pastabas 

ir teikia administracijai. 

 

2. SVARSTYTA. Bendrabučiai  

 Pagal naują tvarką studentai, gavę vietą bendrabutyje, turėtų iš karto sumokėti nuomą 

tris mėnesius į priekį. Keliamas klausimas, kaip elgtis žmonėms, kurie neturi galimybės 

sumokėti kelių mėnesių mokesčio į priekį per vieną kartą.  

 Keliama problema, kad studentai nepranešę išsikrausto iš bendrabučių, dėl to 

administracijai kyla sunkumų perleidžiant vietas bendrabučiuose kitiems gyventojams. Vienas 

iš kanclerio pasiūlymų – dokumente aprašyti galimybę studentams prašyti galimybės nemokėti 

už apgyvendinimą iš anksto. Prezidentė reflektuoja, kad tokiu atveju reikia griežtai 

apipavidalinti dėl ko studentai gali nemokėti mokesčio. Siūlomas variantas mokėjimą už 

bendrabučius išdalinti per pusmetį procentaliai,  

NUTARTA:   

 Siūlyti, kad tuo atveju, kai studentai negali sumokėti iš anksto bendrabučio mokęsčio 3 

mėn į priekį, esant svariai priežasčiai turėtų galimybę būti svarstomi dėl mokėjimo dalimis. 

 

3. SVARSTYTA. VSF projekto finansavimas ir stovyklų informacija 

 Prezidentė pristato VSF projekto finansavimo biudžetą. Diskutuojama, kaip išskirstyti 

finansavimą maitinimui, svarstomi skirtingi variantai. Siūloma maisto pinigus skirstyti 



 

 
 

 

pirmakursių stovykloms. Siūloma didinti pirmakursių stovyklos kainą. Diskutuojamas 

numatomas pirmakursių stovyklų žmonių kiekis. 

 VILNIUS TECH klubas ,,Vingis“ nori atvykti į pirmakursių stovyklas pristatyti savo 

veikla ir padaryti pasirodymą.  

  

NUTARTA:   

 Atsisakoma marškinėlių pirmakursių stovykloms apmokėjimo iš CB sąskaitos, 

kiekvienas fakultetas tariasi su dekanatu dėl galimo atributikos finansavimo. 

 Maitinimo pinigai iš projekto skiriami pirmakursių stovykloms. 

 

Valdybos balsavimas dėl ,,Vingio“ pasirodymo pirmakursių stovyklose: 

Balsavime dalyvavusių valdybos narių skaičius: 8 

Už: 7 

Susilaiko: 0 

Prieš: 1 

 

4. SVARSTYTA. Ženklelių projektas  

 Rinkodaros vadovė pristato ženklelių projektą. Projektas vykdomas viso universiteto 

mastu. Studentų atstovybė yra atskira sritis, kurioje gali gauti ženkliukus. Vadovė pristato 

veiklos ženkliukus. Pristatoma, už ką studentai gali gauti ženkliukus. Diskutuojama apie 

kriterijus, kuriuos reikia atitikti norint gauti tam tikrus ženklelius. 

NUTARTA:   

 Teikti pasiūlymai pastabos ir korekcijos ženklelių projektui. 

 

5. SVARSTYTA. Bendrieji klausimai 

 AM konsolidacija – VILNIUS TECH jungiasi su Klaipėdos jūreivystės mokykla, 

prezidentė pristato jungimosi detales, atsiras nauja magistro studijų programa  transporto 

inžinerijos fakultete.  

NUTARTA:  

 Informacija pristatyta.  

 



 

 
 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas(-ė)           (parašas)                                 Smiltė Kiaunytė 

 

 

Posėdžio sekretorius(-ė)           (parašas)         Vėjas Strelčiūnas 

 

 

 

Priedas Nr. 1 

Dalyvių sąrašas 

 

1.  Smiltė Kiaunytė VGTU SA prezidentė 

2. Vėjas Strelčiūnas VGTU SA viceprezidentas 

3. Inesa Jurkevičiūtė VGTU SA rinkodaros vadovė 

4.  Gijas Mamedov VGTU SA VVF 

5.  Martynas Maziukas VGTU SA SF 

6.  Joris Saulius VGTU SA FMF 

7.  Edvinas Stonys VGTU SA MF 

8. Nikita Zykov VGTU SA KIF 

9. Ramunė Miliauskaitė VGTU SA AGAI 

10. Tomas Kirailis VGTU SA EF 

 

 

 


